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کازرون
مدیر آموزش وپرورش کازرون در 

دیدار با دادستان جدید این شهرستان:
همکاری متقابل 

 آموزش وپرورش و دادگستری 
در کاهش آسیب های 

اجتماعی بسیار مؤثر است

اعضای  برخی  به همراه  مدیر آموزش وپرورش کازرون 
دیدار  شهرستان  این  جدید  دادستان  با  معاونین  شورای 

کردند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
مدیر  جمشیدی،  امیرحسین  کازرون،  آموزش وپرورش 
آموزش وپرورش این شهر، در این دیدار صمیمی ضمن 
اظهار  این سمت جدید،  در  انتصاب وی  تبریک  عرض 
آموزش وپرورش  با  دادگستری  متقابل  همکاری  داشت: 
آسیب های  کاهش  جرم،  با  مقابله  راه های  درزمینه 
اجتماعی و افزایش سطح آگاهی دانش آموزان بسیار مفید 

و سازنده است.
 25 حدود  کازرون  آموزش وپرورش  اینکه  بابیان  وی 
و  آنان  خانواده های  همراه  به  که  دارد  دانش آموز  هزار 
این  جامعه  از  قابل توجهی  بخش  معلمان  و  مربیان  نیز 
افزود: همکاری های دو طرف  را تشکیل می دهند،  شهر 
آسیب های  و کاهش  مردم  حقوقی  دانش  ارتقای  جهت 
اجتماعی بسیار مؤثر است. در ادامه حجت الاسلام مصطفی 
انصاری فر دادستان جدید کازرون ضمن تقدیر و تشکر 
این  فرهنگیان  و  کازرون  آموزش وپرورش  مدیر  از 
شهرستان به عنوان متولیان فرهنگ جامعه، نقش فرهنگیان 
را در هم افزایی، همدلی و همکاری دستگاه قضا با مردم از 
طریق مدارس و دانش آموزان سازنده و مفید عنوان کرد.

وی بابیان اینکه اگر کار ما توأم با خدمت به مردم باشد 
پست ها  این  در  ما  حضور  افزود:  است،  شیرین  بسیار 
روی  از  باری  و  کنیم  خدمت  مردم  به  تا  است  فرصتی 
دوش آنان برداریم تا دعای خیر مردم بدرقه راهمان باشد.

حجت الاسلام انصاری فر تصریح کرد: هر جا که نیاز به 
ورود و حمایت دادستان باشد باافتخار و تمام وجود در 

خدمت مجموعه آموزش وپرورش خواهم بود.
با  تنگاتنگی  ارتباط  گفت:  شهرستان  جدید  دادستان 
برنامه های آگاه سازی  آموزش وپرورش خواهم داشت و 
برای دانش آموزان و فرهنگیان جهت پیشگیری از جرم 

جزء برنامه های ماست.

در آئینی صورت گرفت؛ 
 برگزاری همایش تجلیل 
از آزادگان شهرستان کازرون

شهرستان  ایثارگران  و  آزادگان  از  باشکوه  آیینی  در 
کازرون تجلیل شد.

طیبه  کشکولی،  هاشمی  محمدحسین  خبری/  سرویس 
کشاورز:  داود  و  گلچین  علیرضا  و  علی  خسروی، 
رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران شهرستان کازرون در 
همایش باشکوه تجلیل از آزادگان سرفراز که با حضور 
فرماندار و تنی چند از مسئولان در محل باشگاه فرهنگیان 
کازرون برگزار شد در سخنانی با اشاره به برخی مسائل 
و مشکلات پیش رو آزادگان اظهار داشت: عزیزان آزاده 
مشکلات  با  حوصله  و  صبر  با  گرچه  اسارت  زمان  در 
نهادها  و  ادارات  از  امروزه  اما  کردند  نرم  دست وپنجه 
اهتمام  آنان  مشکلات  کردن  برطرف  در  می رود  انتظار 

لازم را داشته باشند.
حوصله  و  صبر  با  آزاده  عزیزان  گفت:  رضازاده  احمد 
سراغ  مورد  یک  و  می آیند  کنار  خودشان  مشکلات  با 
نداریم که با نزاع و تعدی کارشان را پیش ببرند که جای 

تقدیر دارد.
وی از ادارات و نهادهای این شهرستان درخواست کرد 
باشند  داشته  را  ایثارگران  و  آزادگان  حال  مراعات  که 
برای مرتفع کردن مشکلات آنان  اموراتی که دولت  و 

موظف کرده را انجام دهند.
رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران کازرون تصریح کرد: 
بحث  ایثارگران  و  آزادگان  دغدغه  بزرگترین  امروزه 
اشتغال فرزندان آنان و مسائل درمانی عزیزان است که در 

این راستا کاری صورت نگرفته است.
موقت  امام جمعه  عزمی  محمد  حجت الاسلام  ادامه  در 
کازرون در سخنانی صبر و شکیبایی آزادگان در زمان 
به  توجه  با  عزیزان  این  داشت:  بیان  و  ستود  را  اسارت 
ازجمله  مشکلات  تمام  با  بودند  دشمن  چنگال  در  اینکه 
آزار و اذیت و آزار جسمی و دوری از خانواده به خاطر 

ایمان و اعتقادی که داشتند صبر و شکیبایی به خرج دادند 
راه  خود  به  شکستی  مشکلات کوچکترین  برابر   در  و 
ندادند. وی گفت: با توجه به اینکه ائمه اطهار ما دستور 
باید  باشد  دشمن  درخطر  مالتان  و  جان  که  زمانی  داده 
تقیه کرد اما اسرای عزیز ما در اوج اسارت و در معرض 
شهادت و از دست دادن جانشان که می رفت نه تنها تقیه 
نکردند بلکه شعار مرگ بر صدام را هم سر می دادند که 
این شهامت  ستودنی است. در پایان این همایش سه تن از 
آزادگان ازجمله سید کرامت الله حسینی و سردار قنبریان 
از آزادگان کازرون و حمدالله بهمنی از آزادگان کوار به 

بیان خاطره دوران اسارت خود پرداختند.
شهرستان  فرماندار  توسط  جوایز  اهدای  با  همایش  این 
کازرون به آزادگان شهرستان کازرون و کوار به پایان 

رسید.

استهبان
برداشت انجیر دیم در استهبان 

فارس آغاز شد 
به گزارش ایرنا برداشت انجیر دیم در شهرستان استهبان 
استان فارس که یکی از انجیرستان های دیم جهان است، 

آغاز شد.
هرسال  مرداد  اواخر  از  استهبان  در  انجیر  برداشت  فصل 
است و تا نیمه اول مهر ادامه دارد و پیش بینی مدیر جهاد 
کشاورزی این شهرستان حاکی از برداشت ۱۳ هزار تن 

انجیر در سال زراعی ۹۷- ۹۸ است.
مساحت باغ های انجیر شهرستان استهبان بیش از ۲۴ هزار 
داخل  مصرف  بر  افزون  آن  محصولات  و  است  هکتار 

کشور امکان صادرات به خارج از کشور نیز دارد.
شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر  منش  اعیان  مهدی 
انجیر در سال جاری بیش  استهبان اعلام کرد: صادرات 
همراه  به  کشور  برای  ارزی  درآمد  دلار  میلیون   ۸۰ از 

خواهد داشت.
به  استهبان  خشک  انجیر  از  درصد   ۷۵ داد:  ادامه  وی 
مالزی،  هند،  ویتنام،  هنگ کنگ،  چین،  کشورهای 
تاجیکستان و کشورهای حوزه خلیج فارس صادر می شود 

و مابقی در داخل کشور مصرف دارد.
انجیر  در صادرات  موجود  مشکلات  به حل  منش  اعیان 
انجیر  نگهداری  زمان  اشاره کرد و گفت: طولانی شدن 
استهبان در گمرک و کند بودن زمان انتقال موجب شده 
با مشکلات فراوانی درزمینه  بود کارخانه های بسته بندی 
صادرات انجیر روبه رو شوند که این مشکل با جلسه های 
تیرماه  در  فارس  استان  گمرک  مدیرکل  با  برگزارشده 
حل شد. وی ادامه داد: پنج واحد فرآوری و بیش از ۱۰ 
انجیر به صورت کارگاهی و کارخانه ای  واحد بسته بندی 
مسقطی،  حلوای  سرکه،  مربا،  شربت،  نظیر  محصولاتی 

بیسکویت، کیک، کلوچه و پودر انجیر تولید می کنند.
اعیان منش گفت:  ۴۲۵ هزار هکتار زمین ویژه درخت 
در  آن  هکتار  هزار   ۵۵ که  دارد  وجود  جهان  در  انجیر 
انجیر  باغ  هکتار  هزار   ۵۱ با  فارس  استان  در  و  ایران 
استان   ۱۶ میان  از  محصول  این  دارنده  استان  بزرگترین 
کشور است. انجیر دارای ارقام مختلفی است که ۹۸ درصد 
آن رقم سبز و ۲ درصد نیز ارقام متی )matti(، سیاه، شاه 

انجیر و رونو )rono( است.
پروتئین،  قند،   ،A،B، C ویتامین های  دارای  انجیر  میوه 

مواد ازته، چربی، آهن، منگنز و کلسیم است.
کیلومتری   ۱۶۰ در  انجیر  تولید  قطب  استهبان  شهرستان 

شرق شیراز قرار دارد.

لارستان
فرماندار لارستان خواستار 

 اجرای خط دوم انتقال آب 
از سد سلمان فارسی شد

ویژه  فرماندار  و  فارس  استاندار  معاون  ایرنا  گزارش  به 
لارستان خواستار اجرای خط دوم انتقال آب از سد سلمان 
فارسی به این شهرستان و ارتقا و افزایش تصفیه خانه این 

سد شد.
آب  مشکلات  و  مسائل  بررسی  جلسه  در  حسنی  جلیل 
شهرستان لارستان گفت: اجرای خط دوم آبرسانی از سد 
سلمان فارسی برای بهره مندی بخش های جویم، بنارویه، 
روستاهای  و  دهستان ها  از  بخشی  و  باغ  صحرای  بیرم، 

بخش اوز و مرکزی است.
وی همچنین خواستار ارتقا و افزایش ظرفیت تصفیه خانه 
جهت  پایدار  آب  تأمین  فارسی،  سلمان  سد  یک  فاز 
توزیع  شبکه های  اصلاح  و  بازسازی  تابعه،  روستاهای 
آب روستاها، به طول ۳۰۰ کیلومتر، احداث چهار هزار 
مترمکعب مخزن آب جهت ۹ روستا، تأمین اعتبار برای 
هزار   ۱۵ مخزن  ساخت  روستا،   ۱۶ به  آبرسانی  خدمات 
مترمکعبی آب جهت شهر لار و ساخت مخزن ۲ هزار 

مترمکعبی آب برای شهر لطیفی شد.
تعویض خط انتقال آب شهر اوز از ایستگاه پمپاژ به طول 
تجهیز  و  حفر  فرسوده،  لوله های  تعویض  کیلومتر،   ۲۵
و  اوز  بنارویه،  لار،  شهرهای  برای  آب  چاه  حلقه  پنج 
جهت  آب  داخلی  شبکه  اصلاح  و  بازسازی  عمادشهر، 
شهر لار و شهرهای تابعه به طول ۴۰ کیلومتر و آبرسانی 
درزو  دهستان  به خصوص  مرکزی  بخش  روستاهای  به 
 سایبان و غیره از دیگر درخواست های فرماندار لارستان 

بود.
استان  شهرستان  وسیع ترین  لارستان  اینکه  بابیان  حسنی 
فارس با جمعیت بالا و باوجود ۹ شهر، ۶ بخش و ۲۰۰ 

روستا است، خواستار اجرایی شدن این درخواست ها شد 
و تأکید کرد: در طرح جدید آبرسانی، همه روستاها لحاظ 
شهرستان  بخش های  تابعه  روستاهای  به خصوص  شود، 
با  مذکور  طرح  و  دارند  قرار  انتقال  خط  انتهای  در  که 
هماهنگی مسئولان منطقه ای به خصوص فرمانداران نهایی 

شود.  

فسا
۱۱ مادر نمونه شهرستان فسا 

تجلیل شدند
به گزارش ایرنا برگزاری نخستین آیین نکوداشت مقام 
والای مادر در شهرستان فسا با تجلیل از ۱۱ مادر نمونه 

این شهرستان همراه بود. 
این  در  مادر  بین المللی  فرهنگی  بنیاد  هیئت مدیره  عضو 
آیین با اشاره به اهداف این بنیاد غیردولتی گفت: تلاش 
بنیاد مادر بر این است که همگان قدر مادران خود را بهتر 
بدانند و جایگاه والای مادر به جامعه امروز یادآوری شود. 
مادران  ایثارگری های  به  اشاره  با  نویدگویی  داریوش 
فداکار در سراسر ایران و جهان اضافه کرد: مادرانی را 
سراغ داریم که در سخت ترین شرایط، چهار استاد دانشگاه 
و یا فرزندان موفقی را تحویل جامعه دادند و امروز جامعه 

ما باید این مادران را بهتر بشناسد.
عضو هیئت مدیره بنیاد مادر ادامه داد: این بنیاد قصد دارد 
از مادران تمام ادیان الهی نیز تجلیل کند چراکه بنیاد مادر 

مرز نمی شناسد و جهانی شده است.
نویدگویی همچنین گفت: نخستین آیین نکوداشت مادران 
امیدواریم  و  است  مقدمه  یک  فسا،   شهرستان  در  نمونه 

باهمت مسئولان در سال های آینده ادامه پیدا کند.
معاون استاندار فارس و فرماندار ویژه شهرستان فسا نیز 
و  صالح  فرزندان  باتربیت  مادران  گفت:  مراسم  این  در 
پایدار  توسعه  و  رشد  در  را  جامعه  خانواده،  بنیاد  تحکیم 
یاری می دهند. سلیمان کرمی افزود: نقش مادر در زندگی 
مانند پلی برای عبور از یک رودخانه پُرتلاطم است کسی 

که عامل رشد و تعالی خانواده قلمداد می شود.
اسلام  مبین  دین  در  مادر  والای  جایگاه  به  اشاره  با  وی 
مادر  جایگاه  به  مکاتب  دیگر  از  بیش  اسلام  داد:  ادامه 
توجه کرده چراکه وی را ستون خانواده می داند و پیامبر 

نیز می گوید بهشت زیر پای مادران است. 
صرفاً  را  همایش هایی  چنین  برگزاری  از  هدف  کرمی 
یک تجلیل ساده ندانست و افزود: هدف بنیاد مادر تنها 
از  منظور  بلکه  نیست  مادرانی خاص  از  تقدیر  و  معرفی 
جایگاه  ارتقای  و  فرهنگ سازی  بحث  نکوداشت ها،  این 
مادران ایران زمین مطرح است. این مقام مسئول با اشاره 
به اقدامات انجام شده در جهت سلامت مادران نیز افزود: 
تأمین سلامت مادران تضمین سلامت جامعه است که در 
شهرستان فسا به همت دانشگاه علوم پزشکی به این مقوله 
نمونه  مادر  از ۱۱  این آیین،  است. در  توجه جدی شده 
جمالی،  ملکی  تقوی،  عصمت  نام های  به  فسا  شهرستان 
رقیه  سیار،  بی بی  زهرا  رنجبر،  سهیلا  خسروانی،  عذرا 
گلی  قاسمیان،  پوران  عباس زاده،  حسنی  ششده،  صادقی 
پناه  قنبری مزیدی، زینب بگم کرباسی و سکینه یزدان 
تجلیل به عمل آمد و یادمان این آئین نیز توسط مسئولان 

حاضر با دستخط هایی در وصف مقام مادر، امضا شد. 
بنیاد فرهنگی بین المللی مادر در سال ۱۳۹۳ باهدف آشنا 
ساختن بیشتر جامعه به ویژه نسل جوان با جایگاه و نقش 
ارزش های قداست آمیز  بازآفرینی  ارتقا و  مادر و  والای 
و  اجتماعی  خانوادگی،  جهات  از  خلقت  شاهکار  این 

فرهنگی شکل گرفته است.

استان هرمزگان

سیریک
سرپرست معاونت سیاسی و امنیتی 

استانداری هرمزگان:
 ترمینال دریایی به زودی 

در سیریک راه اندازی می شود
سرپرست معاونت سیاسی و امنیتی استانداری هرمزگان 
در  دریایی  مسافری  ترمینال  راه اندازی  به  اشاره  با 
سیریک  در  دریایی  ترمینال  وجود  گفت:  سیریک 
موجب توسعه روابط ایران با کشورهای دیگر می شود.

به  اشاره  با  مهر  خبرنگار  با  گفتگو  در  میرزاد  عباس 
ترمینال مجهز مسافرت دریایی در سیریک  راه اندازی 
گفت: وجود ترمینال دریایی در سیریک یقیناً موجب 
عمان،  نظیر  منطقه  کشورهای  با  ایران  روابط  توسعه 
همچنین  و  خلیج فارس  حاشیه  کشورهای  و  پاکستان 
با توجه به  اقیانوس هند می شود. میرزاد اظهار داشت: 
شهرستان  استراتژیک  موقعیت  و  دریایی  ظرفیت های 
سیریک ترمینال دریایی سیریک به کشورهای همسایه 
خصوصی  بخش  مشارکت  با  عمان  و  خلیج فارس 
ظرفیت های  وجود  به  اشاره  با  وی  می شود.  راه اندازی 
مختلف به ویژه در حوزه دریایی در شهرستان سیریک، 
دریایی  گردشگری  به ویژه  گردشگری  توسعه  افزود: 

یکی از اولویت های استان هرمزگان است.
با  همسایگی  سیریک  شهرستان  کرد:  عنوان  وی 
و  خلیج فارس  و  عمان  دریای  حوزه  کشورهای 

برخورداری از فرهنگ مشترک بین ساکنین شهرستان 
سیریک با کشورهای یادشده که می تواند با راه اندازی 
مرتفع  را  حمل ونقل  مشکل  از  بخشی  دریایی  ترمینال 
هدف  سیریک،  ظرفیت های  به  اشاره  با  میرزاد  کند. 
این گونه  را  سیریک  در  دریایی  ترمینال  ایجاد  از 
شهرستان  از  یکی  سیریک  شهرستان  داشت:  بیان 
توسعه  بخش های  در  اشتغال زایی  بالای  پتانسیل  دارای 
به کشورهای حاشیه  ترمینال دریایی  احیای  صادرات، 
حوزه خلیج فارس، توسعه صنعت توریسم و گردشگری، 
آبزی پروری ماهی و میگو، تفریحات و بازی های آبی 
زودبازده  و  کوچک  مشاغل  از  بسیاری  و  ساحلی  و 
اقتصادی در بخش مشاغل خانگی و صنعتی و تجاری 

است.

استان بوشهر

بوشهر به عنوان نخستین 
استان اجرای سیاست های 

راهبردی آب انتخاب شد

به گزارش ایرنا استان بوشهر از سوی مجمع تشخیص 
اجرای  برای  استان  نخستین  به عنوان  نظام  مصلحت 
اجتماعی  سیاست های راهبردی در حوزه آب و طرح 

سازی در این زمینه انتخاب شده است.
مجمع  راهبردی  سیاست های  پژوهشکده  معاون 
تشخیص مصلحت نظام در  نشست تخصصی در حوزه 
آب با موضوع اجتماعی سازی سیاست های کلی نظام 
در حوزه آب گفت: استان بوشهر اهمیت و ویژگی های 
شرایطی  چنین  که  دارد  کشور  برای  منحصربه فردی  
اجرا  مرکز  نخستین  به عنوان  آن  انتخاب  به  منجر 

سیاست های راهبردی حوزه آب شده است.
یاسر برخورداری افزود: مجمع تشخیص مصلحت نظام 
به عنوان رکن فرا قوه ای یکی از سیاست های خودش را 
حوزه آب انتخاب کرده است و ما به دنبال همفکری 

در این زمینه با سازمان ها و نهادهای مرتبط هستیم.
مجمع  راهبردی  تحقیقات  پژوهشکده  داد:  ادامه  وی 
با حضور متخصصان نشست های مختلفی را در دستور 
کار خود قرار داده و به دنبال همکاری با متخصصان 
در حوزه آب است. رئیس دانشگاه خلیج فارس گفت: 
چنانچه بتوانیم بخشی از برنامه و بحث هایی را که در 
به  بزرگی  کمک  کنیم  اجرا  شد،  مطرح  نشست  این 

جامعه کرده ایم، اما در حوزه اجرا مشکل وجود دارد.
سیاست گذاری  حوزه  در  افزود:  مصلح  عبدالمجید 
علت  به  اجرا  در  اما  می دهیم،  انجام  را  کارهایی 
گستردگی کار، در همان مرحله اول در حوزه سیاست 
مسائل،  که  می بینیم  و  می شود  مواجه  مشکل  با  کلان 

حل نشده باقی می مانند.
وی ادامه داد: ما در تصمیم گیری و سیاست گزاری نظام 
اولویت بندی مسائل را نداریم  و بر اساس تحدیدها و 

فرصت ها برنامه ریزی نمی کنیم.
و  بالادستی  برنامه های  بین  شکاف  گفت:  مصلح 
بخش های  با  آن ها  پیوند  نبود  و  اجرایی  سیاست های 

مختلف از دیگر آسیب های اجرای برنامه هاست.
صورت  برنامه ها  از  دقیقی  پایش  شد:  یادآور  وی 
با  را  برنامه ریزی  کارکردهای  مسئله  این  و  نمی گیرد 

مشکل مواجه می کند.
مزیت  به  نکردن  توجه  خلیج فارس،  دانشگاه  رئیس 
نگاه  نداشتن  نهادی،  بین  هماهنگی  نبود  رقابتی، 
یکپارچه به برنامه ها  و  درگیر نکردن ذینفعان را از 

دیگر مشکلات حوزه برنامه ریزی عنوان کرد.
مصلح افزود: در لایه های سیاست گذاری و برنامه ریزی 
باید سازمان های مردم نهاد، نهادها و مردم را مشارکت 
دهیم تا برنامه ها عملیاتی شوند. وی ادامه داد: باید یک 
یا حداکثر پنج موضوع را انتخاب و تعریف کنیم و با 
مشارکت همه طرف های درگیر در موضوع های سطح 

نفوذپذیری و اجرایی شدن برنامه ها را بالا ببریم.
آب هنوز دغدغه عمومی نیست

رئیس دانشگاه خلیج فارس ادامه داد: آب به عنوان یک 
با  ذینفع  سازمان های  و  نیست  مطرح  عمومی  دغدغه 
این  از  بی نیاز  را  خود  و  ندارند  ارتباطی  علمی  مراکز 
ارتباط می دانند که همین موضوع، باعث شده در عمل 

انجام کارهای مشترک با چالش جدی روبه رو باشد.
دانشگاه  در  گرفته  کارهای صورت  به  اشاره  با  وی  
در  سازگاری  طرح  گفت:  آب  حوزه  در  خلیج فارس 
زمان کم آبی توسط این دانشگاه تهیه شده و منتظر اجرا 
هستیم. رئیس دانشگاه خلیج فارس راه اندازی پژوهشکده 
این  از کارهای صورت گرفته در  آب را یکی دیگر 

حوزه عنوان کرد.

استان کهگیلویه و بویراحمد

تخفیف 50 درصدی در سود 
 تسهیلات به سرمایه گذاران 

و صنعتگران
تومان  میلیارد   ۶۵ از  گذشته  سال  گفت:  نوروزی  حسن 
اختیار  میلیارد تومان در  استان، ۴۴  بودجه بخش عمرانی 
بخش صنعت کشاورزی و گردشگری و ورزش قرار داده 
شد و این موضوع در چارچوب اقتصاد مقاومتی بوده است.
رئیس  خبری  نشست  محمودی:  زینب  خبری/  سرویس 

سازمان برنامه وبودجه استان برگزار شد.
رئیس برنامه وبودجه استان گفت: در سال جاری بنا بر این 
بود که استانداری به عنوان دستگاه ارشد استان این وظیفه 
انجام دهد و در زمانی جداگانه این سازمان به صورت  را 

جداگانه این برنامه را برگزار کند.
حسن نوروزی بیان کرد: خبرنگار و اهل رسانه مسئولیت 
اجتماعی مهمی در قبال جامعه دارد و کسی که بخواهد 
باید  علاقه  و  ذوق  بر  علاوه  باشد  قوی  خبرنگار  یک 
آموزش و مهارت های لازم را دیده باشد، وقتی اطلاعاتی 
به خبرنگاران رسید زمانی که صحت وسقم  آن مشخص 
هم  انتشار  زمان  طرفی  از  کرد  منتشر  نباید  است  نشده 
مهم است. وی بیان کرد: سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
یک نهاد مهم تصمیم ساز و توسعه ای مهم در سطح کشور 
و استان است و به عنوان راهبر توسعه در استان و کشور 
محسوب می شود، راهبر توسعه بار مفهومی سنگینی دارد و 
برای تحقق آن باید  کار کارشناسی و حرف مستند داشت 

و از کلی گویی پرهیز کرد. 
دقیق  باید  استان  توسعه  ششم  برنامه های  گفت:  نوروزی 
نخواهد  به جایی  انفرادی  کار  رابطه  این  در  شود،  تدوین 
رسید و اگر بخواهیم در مسیر توسعه گام برداریم به یک 
و  دولتی  خصوصی،  بخش  یعنی  داشته  لازم  تیمی  کار 
به  نیاز  اجرا  برای  و  کنند  شرکت  باید  رسانه ها  و  مردم 
با کار  بتوانیم  امیدوارم که  و  است  اجرایی   دستگاه های 

تیمی قوی محرومیت استان را بهبود بخشیم.
وی ادامه داد: برای روستاهای استان برنامه های توسعه به 
اسم سند توسعه روستایی را داریم که در این راستا برنامه 
توسعه ۴۵۵ روستا باید نوشته شود و خوشحال هستیم که 
۴۵۹ روستا و فراتر از تعهد پایان سال ۹۸ تعهد را انجام 
شورای  در  باید  روستایی  توسعه  برنامه  نوشتن  با  دهیم، 
انجام  آیا  که  شود  تدوین  و  پایش  توسعه  برنامه ریزی 
می شود یا خیر و یکی از کارهای خوب در استان است 
و یک گام خوب موضوع کمک های فنی  و اعتباری در 
کمیته فنی و استان است یعنی تسهیلاتی که سیستم بانکی  
با نرخ ۱۶ درصد و بالاتر به سرمایه گذار پرداخت می شود 
سخت پرداخت می کنند زیرا زیاد است و تصمیمم گرفتیم 
تا ۵۰ درصد را مورد تخفیف قرار دهیم یعنی از ۱۶ درصد 

به ۸ درصد برای سرمایه گذار و صنعت گر تبدیل شد. 

استان خوزستان

اهواز
 معاون مسکن و ساختمان وزارت راه 

و  شهرسازی: 

 ۴00 هزار واحد مسکونی
در کشور در چشم انداز طرح 
اقدام ملی احداث می شود

معاون مسکن و ساختمان وزارت راه و  شهرسازی بابیان 
این که تأکید دولت در طرح اقدام ملی، عرضه مسکن 
است گفت: در این طرح دولت، چشم انداز احداث ۴۰۰ 
هزار واحد مسکونی را در دستور کار خود قرار داده 
که استان خوزستان نیز ازجمله استان های فعال در این 
شورای  نشست  حاشیه  در  حسینی  مازیار  است.  زمینه 
مسکن خوزستان در جمع خبرنگاران بیان کرد: مسکن 
موضوعی فرادستگاهی است که نقش استانداران در آن 
موضوع بسیار مهم است و دستگاه های اجرایی هرکدام 
به نوبه خود اقداماتی را انجام می دهند، لذا اگر هماهنگی 
لازم در آن وجود نداشته باشد به نتیجه نهایی نمی رسد.

خوبی  همکاری  مسکن  ساخت  حوزه  در  افزود:  وی 
به محض  و  دارد  وجود  عامل  بانک های  و  استان  میان 
اجرایی شدن مصوبات، تحولات خوبی در حوزه مسکن 
قانون  این   ۶ ماده  طبق  می شود.  ایجاد  خوزستان  مهر 
باید زمین هایی که کاربری مسکونی دارند برای ساخت 
بدین صورت که دستگاه های  استفاده شوند  نیز  مسکن 
اختصاص  خود  کارمندان  به  را  زمین ها  این  اجرایی 
به ویژه  برای خانه دار شدن کارمندان  تا تشویقی  دهند 

کارمندان جوان و تازه وارد، باشد.

دیدار  این  فراشبند  فرمانداری  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 
شهرستان  مشکلات  و  مسائل  رفع  جهت  لازم  دستورات  اخذ  و  پیگیری  به منظور 
مشکلات  رفع  پیگیری  دیدار  این  در  شده  مطرح  مهم  موارد  ازجمله  شد؛  حاصل 
جاده جدید فراشبند- فیروزآباد، پیگیری امور مربوط به شهرک صنعتی، بررسی و 
پیگیری مسائل مربوط به فاز دوم پالایشگاه، پیگیری تخصیص اعتبار ویژه به سد 

آبنیلو و تأکید بر تسریع روند اجرایی این پروژه بود.

دیدار فروغی فرماندار فراشبند با دکتر رحیمی استاندار فارس


